

粉嶺龍馬路 53 號

<u>巴申請 2026/27 年度 小一自行分配學位家長須知</u>

甲. 錄取結果公布

公布日期:11月24日公布時間:上午9時正

公布方式:(實體) 本校 1/F 入口大堂張貼錄取名單;

(網上) 本校網頁、Facebook 專頁;

(只適用於電子申請)教育局「小一入學電子平台」

乙. 獲取錄學童辦理註冊安排

註冊日期: 11月26日至11月27日

註冊時間:上午9時至12時、下午2時至4時

註冊地點:校務處 (請經本校 1/F 迎會台入口進入)

註冊程序:遞交文件及填寫電子入學註冊表

带備文件: 1. 小一入學申請表家長存根 (黃色)

- 2. 家長身分證明文件正本
- 3. 學生近照一張
- 4. 回郵信封 (22cm X 11cm) 一個,請貼上\$2.2 郵票、寫上收信 人姓名和地址,以便在明年 6 月獲取家長簡介會及小一新生 適應課程的資料。

丙.未獲取錄學童的家長注意

如果 貴子女未能在現階段獲得自行分配學位,教育局將於明年1月以書面通知 貴家長前往住址所屬小一學校網內的統一派位中心,辦理統一派位選擇學校手續。每名兒童將由教育局盡量依據家長選擇的意願統一派位。因此,本校建議未獲取錄之學童於統一派位的甲部及乙部均以本校為首選(學校編號:8113)。

粉嶺龍馬路 53 號

Application having made for Primary One Discretionary Places in 2026/27 Points to note for parents

A. Announcement of admission results

Announcement date: 24th November Announcement time: 9:00 a.m.

Announcement methods: (printed) by posting the admission list at the school entrance

plaza on the 1/F;

(online) via the school web page ,Facebook page and (only for the online application) EDB Primary One Application e-Platform

B. Registration arrangements for admitted students

Registration date: 26th – 27th November

Registration time: 9:00 a.m. – 12:00 noon, 2:00 – 4:00 p.m.

Registration venue: General Office (please enter through the school entrance on the 1/F) Registration procedure: submit documents and complete the online admission registration form

Documents to bring: 1. the application form for admission to Primary One, parent's copy (in yellow);

- 2. the original of parent's identification document;
- 3. one recent photo of the applicant child;
- 4. an envelope (22cm X 11cm) with a \$2.2 stamp, the recipient's name and address on it, for receiving information in June next year about parents' briefing session and new P1 students' induction programme

C. Notes for parents of children who are not admitted

If your child did not receive an offer in the Discretionary Places stage, you will be informed in writing by the Education Bureau in January next year to go to the Central Allocation Centre in the POA school net you reside in to make a choice of schools for the Central Allocation. Each child will be allocated a place by the Education Bureau through the Central Allocation according to the parent's order of preference. Hence, we advise that children without any offers opt for our school as their first choice for Parts A and B of the Central Allocation (our school reference no: 8113).